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Sponsorarbeidet er nå i full gang 
Spennende om vi kommer i mål 

 

 Nå er vi i full sving med å skaffe sponsorer til foreningens 

arbeid og vi er kommet godt i gang. Men det er mye som gjenstår før vi 
kan si oss fornøyd. Svært viktig var selvsagt å få på plass Veidekke-
lekene med Veidekke som hovedsponsor. Vi har fått ja for tre nye år og 
det betyr at vi vil få bra resultater i årene som kommer også. Hamar 
Media, Birkebeineren Hotell & Apartments og Strandtorget er på plass. 
Men det er klart at det er hovedsponsor som vi nå først og fremst må 
konsentrere oss om. Hovedsponsor bør på plass før 1. desember. Men 
er det noen som kjenner noen som kunne tenke seg å være en 
samarbeidspartner, så gi beskjed til styret. Vi er i full sving med utstyrs-
leverandør også og det vil bli noe nytt. Klesleverandøren blir neppe 
valgt igjen. Her kan det fort komme en skikkelig overraskelse. 
 

 Trenere for vinteren og sommeren ser ut til å være på plass. 

Svært gledelig er det at Reinhard Kuhs har stilt seg til disposisjon igjen 
og Svein Johnsen vil være mer med i treningen av sprinterne, hvor 
Morten Trøen og David Tesfamichael fortsetter. Kolbjørn Høgåsen vil 
også i vinter hjelpe høydehopperne. Der har vi to fine talenter i Karen 
Høystad og Hallgeir Høgåsen. 
 

 Men vi har flere store oppgaver foran oss. I februar, hvor 

årsmøtet skal avvikles må vi få på plass et fullt styre med sportslig leder 
og økonomisk leder, samt kasserer. Vi hadde som intensjon å benytte 
oss av et regnskapsbyrå til å hjelpe oss med kassererbiten, men på 
grunn av at vi ikke klarte å skaffe ny hovedsponsor og de tre første 
stevnene måtte avlyses gjorde at vi mistet inntekter på fra 80-100.000 
kroner og dermed måtte vi kjøre meget stramt i en ganske lang periode. 
 

 Førstesidebildet viser Andrea 

Leerbeck, vår dyktige spydkaster på TV-
opptak på Lalm sammen med vår 
olympiske mester, Trine Hattestad. Det 
tipper vi er svært så inspirerende for 
Andrea som har hatt en meget fin 
utvikling denne sesongen. Det er Ragnar 
Danielsen som trener Andrea og vi tror 
ganske sikkert at hun vil kvalifisere seg 
for hoved-NM neste sesong. Det er bra.
  

  
 
   Arild Kjæreng 
   Redaktør 
   LIF-avisa 
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Ca. 150 jenter og gutter deltok 
i årets GD-leker på Stampa 

Hamar IL, Gausdal FIK og LIF stilte med flest utøvere 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

30 ganger er GD-lekene nå 

arrangert og stevnet har 

nå stabilisert seg på 150 

deltakere. I år hadde vi 

ganske bra værforhold. 

Det var stort sett 

oppholdsvær og nesten 

vindstille. Det var heller 

ikke for kaldt, selv om 12-

13 grader ikke er det mest 

ideelle. Vi har altså 

avviklet dette stevnet 30 

ganger nå og det startet 

med et stevne som var  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

myntet på 11 og 12-

åringer, men etter hvert er 

det blitt et helt vanlig 

stevne for alle. Det startet 

som Døla-lekene, da Døla 

Fabrikker var 

hovedsponsor, men da det 

var slutt tok GD over og 

har vært hovedsponsor de 

20 siste årene. Totalt var 

det 378 starter i løpet av 

de to dagene. 

I år var det nesten 150  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

deltakere og nesten 350 

starter, så stevnet har 

virkelig sin misjon. Det virker 

slik nå og det er jo hyggelig. 

Ellers er at det de yngste 

som dominerer deltakelsen 

igjen. Ellers brukes stevnet 

til å få resultater til serien. 

Hva gjør vi så videre. Fort-

setter vi i samme spor eller 

kan det være muligheter for 

å gjøre noen endringer. 

 


